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Administrasjon

Det har blitt avholdt 1 møte i baneutvalget, 1 ekstraordinært årsmøte og 5
styre møter. De viktigste sakene kort oppsummert i kronologisk rekkefølge var;

• Inspeksjonsprotokoll for Sankthans holet skyteanlegg gjennomgått og
utfylt.

• Nytt nøkkelsystem tatt i bruk, administreres av Ørlendingen.
• Salg av Ødegård til Austrått en treprenør A/S, betaling består av ny

innendørshall i tilknytning til skytterhuset, og en fre mtidig pengesum pr
bygde boenheter på Ødegård eiendommen. Pris innendørshall 2 488 053 , -
nødvendig dugnad 91,471, -

• 2 nye våpen leasingavtaler inngått.
• Innkjøp av 10 st k komplette innendørsskiver fra KME
• Innkjøp av 3 stk portheiser til 100m standplass
• I nngåelse av sponsorkontrakt m ed L an drø AS (se vedlegg)
• Kassering av5 - 6 stk gamle våpen

Stevnearrangement

Ørlendingen arrangerte 2 åpne stevner, Adventstreffen i desember 2012, der 42
skyttere deltok , og fru Ingers pris i juni 2013 der 83 skyttere deltok.
Det viser seg igjen at det er vanskelig å trekke særlig mange skyttere over
fjorden, til tross for at premiebordet på fru Ingers pris er langt over
gjennomsnittet (på 200m) . Siden vi i år måtte gi vekk 2 sølvpokaler sitter vi
igjen m ed kun 1 vandrepokal, styret må vurdere nøye om det skal kjøpes inn
nye.
I tilegg bl e det arrangert :
Lagmesterskap inne , 25 skyttere deltok .
7 lagskytinger , totalt 33 skyttere deltok .
D ugleiksmerke skyting , 15 skyttere deltok.
L agmesterskap bane , 14 skyttere deltok.



Resultater/Aktivitet

Aktivitets nivået i laget har vært omtrent som de siste år. Bra med skyttere på 
ungdomssiden innendørs, men en del detter ifra når utendørs sesongen starter. 
Deltakelsen på stevner ser ut til å være litt nedadgående. På seniorsiden har det 
gledeligvis kommet til noen nye skyttere, og aktiviteten har stort sett vært som 
de siste år. Vi kan alle bli flinkere til å planlegge samkjøring og dra med andre 
både på trening og stevner!
Det var bra deltakelse på LS i Oppdal, ingen fikk til topp plasseringer i år, men 
det var flere som kvalifiserte seg til finaler både på bane og felt.
Se vedlagte resultatlister.

Klassesetting

Se egen rapport.

Regnskap

Se egen rapport

Ungdomsarbeidet

Se egen rapport

Avslutning

2013 har for mange av lagets medlemmer betydd planlegging og ferdigstilling 
av den supre innendørshallen vi har fått. En del møter og mer enn 1000 timer 
dugnad har gått med, men nå har vi endelig et komplett og kompakt anlegg vi 
kan bruke hele året, (vi mangler litt på feltsiden ennå, men det kan jo kanskje 
ordne seg etter hvert…)
På grunn av mye dugnad og vår eminente leder sin reduserte form for tiden, har 
den administrative biten i skytterlaget fått lide litt. Men nå kan vi brette ned 
ermene, bla i papirene og komme up to date.
Og ikke minst starte opp skytingen igjen, grunnen til at vi er en fin gjeng 
medlemmer i et skytterlag med solid historie og alle muligheter til å skape 
mange flere!

Vi ønsker aktive skyttere, jegere, ungdommer, veteraner og ikke minst familiene 
velkommen til et nytt skytterår,

Styret


